
Protokół Nr 69/08 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego 
z dnia 8 października 2008 r. 

 
Ad 1) 

Sześćdziesiąte dziewiąte posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Przewodniczący 

Zarządu Pan Andrzej Pospieszyński. 

 
Ad 2) 

Przewodniczący Zarządu stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest 

zachowane quorum.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. 3) 
Przewodniczący Zarządu przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 
Sekretarz Pan Leszek Maliński zaproponował dodanie następujących punktów do 
porządku posiedzenia: 
5c) rozpatrzenie wniosków dotyczących sprzedaży lokali użytkowych położonych 
w przychodni w Gostyniu, 
6b) wyrażenia zgody na zawarcie umów najmu lokali użytkowych, 
6c) zmiany dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2008 r. 
 
Ad. 4) 

Protokół Nr 68/08 Zarządu Powiatu z dnia 2 października 2008 r. przyjęto w wyniku głosowania: 

5 głosów za.  

 
Ad. 5a) 

Wniosek Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego w Gostyniu w sprawie dofinansowania 

wyjazdów na zawody szkolne rangi mistrzostw rejonu i mistrzostw wielkopolski w ramach 

Licealiady 2008/2009 oraz w sprawie zmniejszenia przydzielonej kwoty 500 zł na nagrody 

i puchary o kwotę 200 zł z przeznaczeniem na transport przedstawił Wicestarosta Pan Janusz 

Sikora. 

W.w. dofinansowanie dotyczy wyjazdów na zawody uczniów szkół powiatowych. Zgodnie z 

opinią BPR można na ten cel przeznaczyć kwotę 700 zł. 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów za, wyraził zgodę na pokrycie kosztów transportu 
do wysokości 700 zł. oraz wyraził zgodę na przeznaczenie 200 zł. z uprzednio przyznanej 
kwoty na usługi transportowe. 
Odpowiedzi udzieli BPR, Skarbnik dokona zmian w budżecie. 

 

 



Ad. 5b) 

Wniosek Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Pogorzeli w sprawie umieszczenia 

w planach inwestycyjnych powiatu na 2009 r. budowy wielofunkcyjnego, ogólnodostępnego 

boiska sportowego przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

Pan Starosta poinformował, że Gmina Pogorzela zamierza udzielić Powiatowi pomocy 

finansowej w kwocie 100.000 zł. Sekretarz poinformował członków Zarządu, że szkoła w 

Pogorzeli stanowi własność gminy zatem przedmiotowa inwestycja powinna być realizowana 

przez Gminę Pogorzela, podobnie jak realizowana jest rozbudowa szkoły w Krobi. Starosta 

stwierdził, że właściwym momentem do rozpatrzenia tego wniosku będzie posiedzenie 

poświęcone budżetowi Powiatu na 2009 r.  

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów za, postanowił odłożyć wniosek do rozpoznania 
w trakcie omawiana budżetu na 2009 r. 
Odpowiedzi udzieli wydział WZI. 
 
Ad. 5c) 

Wnioski dot. sprzedaży lokali użytkowych położonych w przychodni w Gostyniu przedstawił 

Sekretarz Powiatu Pan Leszek Maliński.  

Wnioski złożyły następujące podmioty: 

• NZOZ Medicus sc z siedziba w Gostyniu, 

• NZPiSOZ „Poradnie Lekarskie” z siedzibą w Łęce  Wielkiej, 

• NZOZ REHABILITACJA, FIZJOTERAPIA, MASAŻ LECZNICZY Maria Gierzyńska z siedziba 

w Gostyniu 

Sekretarz poinformował członków Zarządu, że w chwili obecnej nie ma zgody Rady Powiatu 

na zbycie lokali z przedmiotowej nieruchomości. Starosta stwierdził, że przedstawiając Radzie 

oraz wnioskodawcom warunki ewentualnej sprzedaży musimy dysponować aktualną wyceną 

jednego z lokali. Zaproponował, aby wycenić przybudówkę „pediatria” z uwagi na jej rozdzielenie 

z budynkiem głównym. 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów za, postanowił dokonać wyceny przybudówki 
oraz przedstawić wnioskodawcom warunki ewentualnej sprzedaży po dokonaniu wyceny. 
Sprawa zajmie się oraz udzieli odp. wnioskodawcom wydział ABG. 
 
Ad. 6a) 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania uchwał Rady Miejskiej w Krobi przedstawił Sekretarz 

Powiatu Pan Leszek Maliński. 

Projekt dotyczy uchwały Rady Miejskiej Krobi w spr. Zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Uwag nie zgłoszono. 

Uchwałę Nr 69/603/08 w sprawie zaopiniowania uchwał Rady Miejskiej w Krobi przyjęto 
w wyniku głosowania: 5 głosów za.  
 

 



Ad. 6b) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów najmu lokali użytkowych 

przedstawił Sekretarz Powiatu Pan Leszek Maliński. 

Projekt dot. lokali przeznaczonych na prowadzenie usług medycznych w zakresie pielęgniarstwa 

na rzecz domów pomocy społecznej. Stawka czynszu proponowana jest na poziomie 3 zł. za m2. 

Uwag nie zgłoszono. 

Uchwałę Nr 69/604/08 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów najmu lokali 
użytkowych przyjęto w wyniku głosowania: 5 głosów za.  
 
Ad. 6c) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

w 2008 r. przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

Zmiana dot. przesunięcia kwoty 800 zł. pomiędzy paragrafami w ZSOiZ w Krobi. 

Uwag nie zgłoszono. 

Uchwałę Nr 69/605/08 w sprawie zmiany dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli w 2008 r. przyjęto w wyniku głosowania: 5 głosów za.  
 
Ad. 7) 

Na posiedzenie Zarządu przybyli Pan Piotr Miadziołko, Pan Marcin Hańczewski 
oraz Naczelnik WZI Pan Maciej Kaźmierczak 

 
Dyr. SP ZOZ przedstawili koncepcję modernizacji budynku szpitala. Dyr. Miadziołko podkreślił, 
że priorytetowym zadaniem jest wygospodarowanie pomieszczeń dla oddziału chirurgii 
dziecięcej. W chwili obecnej projektant zajmuje się wykonaniem projektu technicznego. O ile nie 
byłoby możliwe stworzenie samodzielnego oddziału – chirurgia dziecięca będzie pododdziałem 
chirurgii ogólnej. Z powyższego wynika, że w pierwszej kolejności musi nastąpić realizacja 
pomieszczeń dla chirurgii dziecięcej z uwagi na osiągane dochody. Równolegle mogą nastąpić 
przenosiny izby przyjęć do tymczasowych pomieszczeń na ginekologii i mogą zostać 
uruchomione prace remontowe podstawowej części projektu. Pan Kaźmierczak poprosił 
dyrektorów SP ZOZ o wyjaśnienie na ile nowa koncepcja użytkowa szpitala wpłynie na zmiany 
istniejącego projektu technicznego. Pan Hańczewski wyjaśnił, że projektant opracowuje 
dokumentację nie ujętą w dotychczasowym projekcie. Jednocześnie projektant potwierdzi 
zgodność istniejącego projektu z nową koncepcją funkcjonalną lub dokona w nim koniecznych 
zmian. W celu osiągnięcia standardów konieczne jest urządzenie nowego bloku operacyjnego. 
Zarząd postanowił, że koszty przeprojektowania zostaną pokryte ze środków Powiatu 
przeznaczonych na modernizacje SP ZOZ.  
Pan Wicestarosta zapytał dyrektorów o zakup tomografu. Pan Miadziołko wyjaśnił, że prace 
w tym zakresie są daleko zaawansowane, wymagają jednak zgrania z przygotowaniem 
technicznym pomieszczeń. 
Starosta poprosił dyrektorów o omówienie sprawy przeniesienia ZOL-u z Ponieca do budynku 
przychodni w Poniecu. Dyrektorzy SP ZOZ wyjaśnili, że podobnie jak w przypadku modernizacji 
budynku głównego projektant przygotowuje koncepcje adaptacji budynku przychodni.  
Omówione zostały również sprawy dot. uzgodnień z innymi podmiotami działającymi na terenie 
powiatu w zakresie ochrony zdrowia w celu jak najlepszego zabezpieczenia medycznego jego 
mieszkańców.  

 



Zarząd zobowiązał dyrektorów SP ZOZ do niezwłocznego przedstawienia nowej dokumentacji 
projektowej modernizacji budynku szpitala oraz koncepcji adaptacji budynku przychodni.  
 
Zarząd rozpatrzył wniosek dotyczący wyrażenia zgody na użytkowanie przez SP ZOZ pomieszczeń 
w budynku ośrodka zdrowia w Gostyniu przy ul. Wrocławskiej 8. Zarząd postanowił, że z uwagi na 
złożone wnioski dotyczące zakupu wolnych pomieszczeń w przedmiotowym obiekcie przekaże 
pomieszczenia SP ZOZ w Gostyniu po dokonaniu wyceny lokali i ostatecznym rozstrzygnięciu 
kwestii ich sprzedaży. 
Odpowiedzi udzieli wydział ABG. 
 

Ad. 8) 

W punkcie informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami 

Zarządu głosu nie zabrano. 

 
Ad. 9) 

W punkcie wolne głosy i wnioski Wicestarosta polecił Naczelnikowi WZI przygotowanie koncepcji 

budowy lub adaptacji windy w budynku na ul. Poznańskiej 200 w Gostyniu. 

 

Ad.11) 

Przewodniczący Zarządu zakończył posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego.  

 

         Przewodniczący Zarządu  
            Powiatu Gostyńskiego 
 

           Andrzej Pospieszyński 

 
 
 
 
Członkowie Zarządu: 
 
1. Janusz Sikora   ...................................... 

2. Grzegorz Józefowski ......................................  

3. Kazimierz Musielak ......................................  

4. Jerzy Ptak   ......................................  

 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Joanna Bilińska 

 


